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P R O T O K Ó Ł  NR 57.2021 

 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna  

w dniu 23 listopada 2021 roku 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

4. Kontrola realizacji zadania pn.: „Modernizacja boiska rekreacyjnego przy SP                         

w Osiecznej”. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 23 listopada 2021 r.  

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola realizacji zadania pn.: „Modernizacja boiska rekreacyjnego przy SP                         

w Osiecznej”. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono - Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem protokołu nr 54.2021 z posiedzenia Komisji 

w dniu 29 września 2021 r.  

W głosowaniu udział wzięło 3 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Kontrola realizacji zadania pn.: „Modernizacja boiska rekreacyjnego przy SP                  

w Osiecznej”. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Powiedziała, że Komisja otrzymała informację z realizacji kontrolowanego zadania.                          

Następnie ją odczytała:  

w budżecie Gminy Osieczna na realizację zadania pn. „Modernizacja boiska rekreacyjnego 

przy SP w Osiecznej” zaplanowano kwotę 199.990,00 zł. Zadanie realizowane jest przez 
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gminną brygadę remontowo-budowlaną. W ramach inwestycji utwardzono kostką betonową 

teren boiska rekreacyjnego przy Szkole Podstawowej w Osiecznej o powierzchni około 1600 

m2. Przygotowano również miejsca przeznaczone pod tereny zieleni. W tym celu usunięto 

warstwę asfaltu oraz betonowej podbudowy do głębokości około 0,5 m i nawieziono ponad 

1000 ton ziemi ogrodniczej. Usunięta została również dotychczasowa roślinność oraz betonowe 

płyty chodnikowe. W centralne miejsce placu został przesunięty maszt.  

Wydatkowano kwotę 70.689,38 zł, co stanowi 35,35% zaangażowanych na tę inwestycję 

środków, w tym na: 

 zakup materiałów 51.284,31 zł, 

 pokrycie kosztów wynagrodzeń pracowników 19.405,07 zł. 

Materiały budowlane zostały zakupione po przeprowadzeniu postępowania o zamówienie 

publiczne w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę wyrobów betonowych, zgodnie                     

z umową zawartą w dniu 5 stycznia 2021 r. z PPHU Ogólnobudowlanym „Wiler-Bud”                             

z siedzibą w Nowej Wsi. Inwestycja ta w całości finansowana jest ze środków własnych Gminy. 

Obecnie trwają prace końcowe związane z nasadzeniem nowej zieleni, które wykonuje firma 

Pana Adama Bajona z Osiecznej.  

Inwestycja zostanie zakończona do końca 2021 roku. 

Informacja dotycząca kontroli realizacji zadania pn.: „Modernizacja boiska rekreacyjnego przy 

SP w Osiecznej” stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zaprosiła członków Komisji do dyskusji na temat kontrolowanego przedsięwzięcia. 

Powiedziała, że na uwagę zasługuje fakt, że z zaplanowanych 199.990,00 zł udało się 

zrealizować zadanie za trochę ponad  ¼  tej kwoty. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że jest to głównie zasługa tego, że zadanie wykonywane jest własnymi siłami.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zapytała Pana Burmistrza, czy kwota na realizację tego zadania była zaplanowana na podstawie 

kosztorysu.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że liczone jest to szacunkowo.  

Dodał, że cała inwestycja jeszcze nie została zakończona, trwają nasadzenia zieleni. Przed nami 

koszt około 20.000 – 30.000 zł. Uzyskiem jest to, że wykonujemy zadanie własną brygadą i 

własnym sprzętem. Ciężki sprzęt i roboty ziemne realizowane przez firmy zewnętrzne są 

najbardziej kosztowne - wtedy wartość znacząco wzrasta. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zapytała, czy ktoś chciałby coś dodać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zaznaczył problem związany z chodnikiem na ul. Kopernika. Powiedział, że w tej kwestii 

czekał na inicjatywę szkolną.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Stwierdził, że trzeba to w przyszłym roku zrobić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że nie doczekamy się tego, aż zrobi to ktoś inny. To dość specyficzne miejsce, jest 

tam spad i grozi wymyciem tego co się tam sieje.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odrzekł, że są siatki, które uzbrajają na czas zakorzenienia się roślinności.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Podsumowując powiedziała, że to zadanie w ocenie Komisji Rewizyjnej jest celowe, wykonane 

ekonomicznie i racjonalnie. Inwestycja została zweryfikowana i pozytywnie oceniona.  

Ad. 5. Wolne głosy i Wnioski. 

Wolnych głosów i wniosków nie zgłoszono. 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Podziękowała wszystkim za udział w posiedzeniu Komisji i zakończyła obrady.  

 

 

 

        Protokołowała                                                                     Przewodnicząca  

                 Komisji Rewizyjnej 

 

      Marta Skorupka                                                                  Renata Helińska 

 


